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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPE LACJA 

 

w sprawie poprawy widoczności na wyjeździe z osiedla. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy wskazując na problem ograniczonej widoczności przy 

wyjeździe z osiedla Orła Białego w ulicę Kurlandzką. Rosnące w pasie drogowym krzewy 

zasłaniają nadjeżdżające z prawej strony pojazdy, co stanowi niebezpieczeństwo w ruchu 

drogowym. Zdjęcia oraz mapa w załączniku. 

 

 W związku z powyższym proszę o wycinkę krzewów, lub ich znaczne przycięcie, aby nie 

ograniczały widoczności.  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 

  

  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 30 sierpnia 2023 r. 
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Załącznik:



 
Strona 3 z 3 

 

 


